
PROTOKÓŁ Nr XXVII/09
z XXVII posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 30 września 2009 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła  się w sali  konferencyjnej  Urzędu Gminy Mielnik o godz.  900   

zakończyła się o godz.1145

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXVII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Wójt zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o punkt ,,Podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.”

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych włączyła  do porządku obrad 
punkt  ,,Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Siemiatyckiemu.”

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, ustaliła porządek obrad XXVII 
sesji Rady Gminy.
Brzmi on następująco :

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  

Siemiatyckiemu.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zamian w budżecie gminy na 2009r.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku 

wydzierżawienia w formie przetargowej nieruchomości stanowiącej własność gminy 
Mielnik.

9. Odpowiedzi na interpelacje.
10. Wolne wnioski.
11. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXIV sesji Rady jest wyłożony na sali 
obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on 
przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.
Protokół z XXVI sesji Rady Gminy zostanie przyjęty na następnej sesji Rady Gminy.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● Podpisano z Wojewodą porozumienie w sprawie środków z budżetu Wojewody na 

zadania, które będziemy realizować do końca tego roku.
● Przygotowujemy  lokal  mieszkalny  dla  polskiej  rodziny,  która  zjedzie  do  nas  z 

Kazachstanu.  Przygotowania  są  już  na  ukończeniu,  najbliższe  Święta  Bożego 
Narodzenia rodzina ta powinna spędzić już w Polsce.

● Ważnym wydarzenie w naszej gminie było odtworzenie szlaku  szwadronu kawalerii 
konnej dla uczczenia 70 rocznicy wojny obronnej 1939 roku i pamięci żołnierzy 3 
Pułku  Strzelców  Konnych.  Nasza  gmina  jako  jedyna  z  powiatu  siemiatyckiego 
uczestniczyła w tym wydarzeniu. Do Mielnika przyjeżdżała młodzież z okolicznych 
szkół, która uczestniczyła w żywych lekcjach historii.

● Ważnym  wydarzeniem  w  życiu  gminy  było  oddanie  do  użytku  budynku  straży 
granicznej  w  Mielniku.  W  uroczystości  oprócz  zaproszonych  gości  udział  wzięło 
wielu mieszkańców gminy. 

● Złożyliśmy  do  Wojewody  wniosek  na  tzw.  schetynówki,  na  drogę  Wilanowo-
Adamowo. Wniosek ten poparty jest porozumieniem z Nadleśnictwem Nurca Stacji. 
Droga będzie służyć nie tylko mieszkańcom gminy Mielnik i Nurzec,  będzie także 
służyć  w  trakcie  działań  związanych  z  ochroną  przeciwpożarową  obiektów  w 
Adamowie.

● Departament  Zarządu  Województwa  rozpatrujący  wnioski  składane  do  PROW  29 
września zwrócił się do nas z zapytaniem odnośnie oczyszczalni w Mielniku i dał nam 
termin  14  dni  na  udzielenie  wyjaśnień.  Oznacza  to,  że  jeszcze  przez  najbliższe  2 
tygodnie nie zapadnie decyzja w sprawie naszej oczyszczalni ( także inne wnioski do 
tego czasu nie zostaną rozpatrzone).

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Pan Jan Zduniewicz poinformował, że udzielona mu odpowiedź na piśmie na złożoną na 
poprzedniej  sesji  interpelację  nie  wyjaśnia  wszystkiego.  Pan  radny  podtrzymał  swoje 
stanowisko, że sprawa rozliczania wody, ścieków i gazu następuje w sposób nieprawidłowy w 
związku z czym raz jeszcze składa w tej sprawie interpelację. 
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Interpelacja nr 51/09 Pana Jana Zduniewicza
W  nawiązaniu  do  mojej  interpelacji  zgłoszonej  na  XXVI  sesji  Rady  Gminy  w  dniu 
07.09.2009r. i odpowiedzi Wójta z dnia 17.09.2009r. uważam, że sprawa rozliczania kosztów 
poboru nośników energii  (prąd,  gaz) i  wody w budynku gminnym przy ulicy Bugowej w 
Mielniku  (OSP,  Ośrodek  ,,U  Floriana”,  lokale  mieszkalne)  nie  została  uporządkowana. 
Rozliczenie wody i gazu (ciepła woda i centralne ogrzewanie) na dotychczasowych zasadach 
(jak odpowiada Wójt) będzie niezgodne z faktycznym zużyciem wody ciepłej i zimnej oraz 
centralnego ogrzewania w Ośrodku ,,U Floriana”.
Wnioskuję o następujące rozwiązanie w tej sprawie:

● zainstalowanie podliczników poboru wody u poszczególnych odbiorców – posłuży to 
również do właściwego rozliczenia kosztów wywozu nieczystości płynnych,

● rozliczenie kosztów podgrzewania wody dla potrzeb poszczególnych odbiorców oraz 
kosztów  centralnego  ogrzewania  w  proporcjach  (wskaźnikach)  odpowiadających 
(czytaj zbliżonych) do ich faktycznej wysokości (zużycia).

Informuję, że moje szczegółowe spostrzeżenia i uwagi w tym zakresie mogę przekazać ustnie 
Panu Wójtowi czy Skarbnikowi Gminy jeśli będą tego sobie życzyli.

(w zał. na str..........prot.)

Interpelacja nr 52/09 Pani Marii Boguszewskiej
Internet  dla  mieszkańców Gminy Mielnik  jest  potrzebą  chwili.  Żyjemy w XXI wieku,  w 
okresie szybkiego rozwoju techniki informatycznej, która dotyczy wszechstronnej wiedzy z 
różnych  dziedzin  życia  społecznego.  Edukacja,  kultura,  wiedz  o  ochronie  środowiska 
naturalnego, komunikacja społeczna to są zasadnicze potrzeby społeczne zaspakajane przez 
internet.
W  przyszłym  roku  rozwój  szybkiego  internetu  na  terenach  wiejskich  może  znacznie 
przyśpieszyć dotacja 30 milionów euro, którą Polska otrzymała od Unii Europejskiej. Nowe 
pieniądze  mają  być  wykorzystane  do  doprowadzenia  szerokopasmowego  internetu  na  te 
tereny, którymi polscy operatorzy telekomunikacyjni nie są zainteresowani. Pieniądze mają 
być  wykorzystane  nie  tylko  do  dostarczenia  internetu  do  domów  ale  także  do  tworzenia 
publicznych punktów dostępu oraz finansowania abonamentu.
Uważam, ze samorząd Gminy Mielnik powinien zainteresować się pozyskaniem dotacji ze 
środków unijnych z przeznaczeniem na te cele.

(w zał. na str..........prot.)

Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Jest  likwidowane  wysypisko  śmieci  w  Mielniku,  wszyscy  wiedzą,  że  będzie  ono 
funkcjonować  tylko  do  końca  roku.  Czy  wiadomo  gdzie  po  tym  terminie  gmina  będzie 
odstarczać  śmieci?  Jakie  będą  koszty  z  tego  tytułu  i  kogo  one  obciążą  -  gminę  czy  jej 
mieszkańców?  Najbliższe  wysypisko,  które  może  funkcjonować  w  najbliższych  latach, 
znajduje się w Drohiczynie. Czy jednak będzie ono przyjmować śmieci z Mielnika, czy też 
trzeba będzie wozić je dalej? Ludzie muszą mieć wiedzę na ten temat, nie mogą w przyszłym 
roku zostać zaskoczeni znacznym wzrostem cen za wywóz śmieci.

Zapytanie Pana Jana Zduniewicza
1. W BIP Mielnik wisi informacja dotycząca konkursu ofert na 2009r. Przy jednej z ofert 

z 23 marca br. brak jest informacji na temat jej rozstrzygnięcia. Czy rozstrzygnięto 
pozytywnie ten konkurs?
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2. Czy rozstrzygnięto przetarg na muzeum, czy jest wyłoniony wykonawca?
3. Jakich  wyjaśnień  zażądał  Urząd  Marszałkowski  w  sprawie  naszego  wniosku  do 

PROW o środki na oczyszczalnię? Czy wniosek został sporządzony prawidłowo, czy 
zastrzeżenia są natury formalnej, tak, jak to miało miejsce przy wcześniejszym, innym 
ważnym wniosku.

Zapytanie Pana Andrzeja Kałanczyńskiego
Na jakim etapie  są  prace  związane  z  wykonaniem tablicy  upamiętniającej  rozstrzelanych 
mieszkańców Sutna?

Zapytanie Pana Adama Toboty
Poprosił o szerszą informację na temat przyjazdu polskiej rodziny z Kazachstanu, kiedy to się 
stanie.  W związku z informacją Pana Wójta na temat prac związanych z przygotowaniem 
mieszkania  na  przyjazd  tej  rodziny  i  zaangażowaniem w te  prace  wielu  osób  Pan  radny 
poprosił o poinformowanie ile osób jest zaangażowanych w te prace.

Pani Maria Boguszewska
Pani  radna  oczekuje  na  odpowiedź  na  swoje  zapytanie  zgłoszone  na  poprzedniej  sesji, 
dotyczące pracy na stałe lekarza w Mielniku.

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy 
finansowej  Powiatowi  Siemiatyckiemu  w wysokości  13  tys.złotych  na  współfinansowanie 
zadania: wykonanie remontu jezdni ulicy Królewskiej w Mielniku w ciągu drogi powiatowej 
nr 1784 B Radziwiłłówka-Mielnik poprzez powierzchniowe utrwalenie grysami i emulsją.

Pan Kazimierz Tobota
Stwierdził, że remont jest zrobiony byle jak, za tydzień czasu nie będzie żadnego śladu, że 
cokolwiek  tam było  robione.  Pieniądze  wydane na ten cel  będą wyrzucone w błoto.  Czy 
istnieje możliwość składania reklamacji na te prace? 

Pan Wójt Gminy
Ten odcinek drogi nie został  jeszcze odebrany.  Zarządcą tej  drogi jest  Powiatowy Zarząd 
Dróg i tam należy składać wszelkie reklamacje.

Pan Kazimierz Tobota
Wójt podpisywał porozumienie w tej sprawie, prowadził rozmowy ze Starostwem, więc to 
Wójt powinien pośredniczyć we wnoszeniu uwag do PZD co do wykonania tej drogi.

Pan Wójt Gminy
Raz  jeszcze  poinformował,  że  droga  jest  nieodebrana.  Jeśli  radni  mają  uwagi  co  do 
wykonania  remontu,  powinni  je  zebrać  do  kupy i  przedłożyć  Wójtowi,  mogą  to  również 
zrobić bezpośrednio do Starosty lub Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, bez pośrednictwa 
Wójta.
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Pan Adam Tobota
Już po raz trzeci w tym roku dokładamy środki do dróg powiatowych. Czy w związku z tym 
mamy szansę, że Starostwo zrobi nam w końcu parking przy cmentarzu katolickim?
Jeśli tak się nie stanie, to może powinniśmy za własne pieniądze zrobić parking, a Starostwo 
swoje drogi też niech robi za własne pieniądze.

Pan Wójt Gminy
W tym punkcie zajmujemy się sprawą dotacji dla Starostwa na określony odcinek drogi i na 
tym powinniśmy się skupić. Miał być większy projekt całego skrzyżowania, ale z powodu nie 
spłynięcia do Starostwa przewidywanych środków, zadania tego nie wykonano. W związku z 
tym zdecydowano się tylko na powierzchniowe utrwalenie nawierzchni. Skoro zarządca drogi 
uznał, że na dzisiaj taka naprawa wystarczy, to musimy się z tym zgodzić.
Rada  zdecyduje  czy  mamy  to  dofinansować  czy  nie.  Wójt  stwierdził,  że  też  nie  jest 
zadowolony z takiego zakresu naprawy.

Pan Stefan Troc
Stwierdził,  że  dużo pięknych  słów zostało  powiedzianych  przy okazji  otwarcia  strażnicy. 
Traktowanie gminy przez powiat jest trochę niepoważne, ponieważ już rok temu trzeba było 
myśleć o naprawie drogi powiatowej i zaplanować w budżecie powiatu środki na ten cel.

Pan Jan Zduniewicz
Podzielił  zdanie  Pana Troca,  że  jesteśmy źle  traktowani  przez powiat.  Środki  na drogi w 
powiecie idą nie do nas. Jesteśmy krzywdzeni za to, że jako jedyna gmina potrafimy się z 
powiatom układać. Musimy jednak twardo postawić się i zobowiązać powiat do dokończeniu 
remontu tej drogi. Pan radny przypomniał, że naciskał na remont tego odcinka i uważa, że 
trzeba teraz dać pieniądze na ten cel.

Pan Wójt Gminy
Nie  powinniśmy  robić  nawierzchni  emulsyjnych  na  drogach,  bo  czas  pokazał,  że 
nawierzchnie takie nie sprawdzają się.
Pan Wójt zwrócił się do Pana Przewodniczącego aby na najbliższe posiedzenie Rady Gminy 
zaprosił  Pana Starostę,  który przedstawi  informację  na temat  stanu dróg powiatowych  na 
terenie gminy i zamierzeń Starostwa w stosunku do tych dróg. Dobrze, że radni w kwestii 
dróg powiatowych mówią jednym głosem. Jako gmina odprowadzamy do budżetu państwa 
około 2 miliony złotych, gdybyśmy te pieniądze mogli zostawić u siebie, nie musielibyśmy 
zabiegać o środki z zewnątrz czy to na drogi czy na oczyszczalnię.

Pan Sekretarz Gminy
Powiat  w ramach RPO złożył  wniosek na drogi  powiatowe,  nie  leżące  jednak na terenie 
Gminy Mielnik. Stało się tak dlatego, ponieważ brak było dokumentacji na drogi leżące w 
gminie  Mielnik  (droga  Koterka-Klukowicze).  Może  załapiemy  na  środki  na  drogi  w 
następnych naborach.  Powiat  nie  miał  również środków na drogę Mielnik-Radziwiłłówka, 
ponieważ nie doszło do planowanej sprzedaży działki, na co wcześniej liczono.
Pan Wysocki  stwierdził,  że  dobrze  się  stało,  że  choć  kawałek  emulsji  położono na  ulicy 
Królewskiej, bo przy odbiorze strażnicy byłby dla wszystkich wielki wstyd.
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Rada Gminy 12 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
XXVII/121/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 7.

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2009r.

Pan Kazimierz Tobota
Sprzeciwił  się  przyznaniu  środków  na  drogę  Grabarka-Radziwiłłówka.  Radni  zostali 
postawieni  przed  faktem  dokonanym,  przeciwstawiał  się  również  temu  na  posiedzeniu 
Komisji  Pan  Przewodniczący  Rady.  Zdaniem  Pana  radnego  dużo  ważniejsza  jest  droga 
Adamowo-Wilanowo i tam należy przeznaczyć te środki.
Pan radny zgłosił  wniosek,  aby środki zapisane w projekcie  uchwały na drogę Grabarka- 
Radziwiłłówka przeznaczyć na drogę Adamowo-Wilanowo.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że jako Wójt Gminy wybrany w wyborach powszechnych ma prawo wyrażenia 
swojego zdania,  stąd taki zapis  znalazł  się w projekcie  uchwały.  Zdaniem Wójta bardziej 
celowe jest wykonanie części odcinka na drodze Grabarka-Radziwiłłówka. Czy Rada przyzna 
na ten cel środki czy nie, jest jej prawem. 

Pani Olga Pogrebniak
Pani radna uzasadniła potrzebę wykonania drogi Radziwiłłówka-Grabarka. Droga ta służy nie 
tylko  mieszkańcom  Radziwiłłówki,  korzystają  z  niej  wszyscy  przyjezdni,  dostawcy,  jest 
również drogą dojazdową do pól. Droga ta łączy 3 gminy – Mielnik, Nurzec i Siemiatycze. 
Najgorszy jest odcinek od strony Grabarki, stąd tam należy rozpocząć prace.
Pani radna zwróciła się do Rady o uchwalenie środków na wykonanie tego odcinka drogi.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  lepiej  byłoby przeznaczyć  środki  na drogę  Wilanowo-Adamowo,  ponieważ 
więcej i częściej ludzie korzystają z tej drogi. Zdaniem Pana radnego droga Radziwiłłówka-
Grabarka ze względu na wielkość i znaczenie miejsca kultu religijnego jakim jest Grabarka 
miałaby większe szanse na pieniądze z tzw. schetynówek niż droga do Wilanowa z

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  według  jego  oceny  większe  szanse  na  uzyskanie  środków  w ramach  tzw. 
schetynowek ma droga Adamowo-Wilanowo.

Pan Jan Zduniewicz
Jakie prace będą wykonane w ramach zagospodarowania terenu przy budynku w Tokarach ?

Pan Tomasz Gorochowicz
Ogrodzona zostanie część działki, ta, na której znajduje się budynek komunalny (cała działka 
ma około ½ ha). Wykonane zostaną chodniczki i podejścia do budynku, częściowo z kostki, 
częściowo utwardzone żwirem.
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Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Kazimierza Toboty aby zapisane 
w  projekcie  uchwały  środki  na  drogę  Grabarka-  Radziwiłłówka  przeznaczyć  na  drogę 
Adamowo-Wilanowo.

Za wnioskiem opowiedziało się 5 radnych, 8 było przeciw, 2 osoby wstrzymały się od 
głosu.
Wniosek został odrzucony.

Pan Adam Tobota zgłosił  wniosek aby budowa odcinka  drogi Radziwiłłówka-  Grabarka 
rozpoczęła się od strony Radziwiłłówki w kierunku do Grabarki.

Za wnioskiem opowiedziało się 6 radnych, 9 było przeciw, 1 osoba wstrzymała się od 
głosu.
Wniosek został odrzucony.

Rada  Gminy  9  głosami  za,  przy  6  wstrzymujących  się,  podjęła  uchwałę  nr 
XXVII/122/09 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str.........prot.)

(po przerwie)

Do punktu 8.

W związku z negatywną opinią Komisji, dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od obowiązku wydzierżawienia w formie przetargowej nieruchomości 
stanowiącej  własność  gminy  Mielnik  Pan  Wójt poinformował,  że  wycofuje  projekt  tej 
uchwały z porządku obrad sesji.

Pan Adam Tobota
Prośba  Pana  radnego  na  przyszłość,  aby  radni  dostając  materiały  mieli  również  pełną 
informację w sprawach, których te uchwały mają dotyczyć. Wycofany projekt uchwały jest 
przykładem braku takiej informacji.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił,  że  negocjacje  odnośnie  ceny  działki  można  prowadzić  dopiero  po  podjęciu 
uchwały.
Pan Wójt zdecydował się wycofać projekt uchwały gdyż przekonał go argument, że skoro nie 
ma planu zagospodarowania tego terenu, to trudno jest przeznaczać swoje działki na jakiś cel, 
który po uchwaleniu planu może zmienić się na inny.

Do punktu 9.

Odpowiedź na interpelację nr 51/09 Pana Jana Zduniewicza
Odpowiedź udzielona zostanie na piśmie.

Odpowiedź na interpelację nr 52/09 Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedź udzielona zostanie na piśmie.
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Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Tobota
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Trwają  rozmowy nie  tylko  z  Burmistrzem Drohiczyna  ale  również  z  innymi  zarządcami 
wysypisk.  Obecnie  Pan  Wójt  nie  jest  w  stanie  precyzyjnie  odpowiedzieć  na  to  pytanie, 
odpowiedzi udzieli w późniejszym terminie. Do końca br. śmieci możemy wozić śmieci na 
wysypisko w Mielniku.

Odpowiedź na zapytanie Pana Jana Zduniewicza
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy

1. BIP – uzgodniono z Panem radnym, że Wójt odpowie na to pytanie po sesji.
2. Zostały otwarte oferty na muzeum, protokół jeszcze nie jest sporządzony. Są pewne 

wątpliwości,  które  komisja  przetargowa  musi  wyjaśnić.  Decyzja  co  do  wyboru 
oferenta jeszcze nie zapadła.

3. Pan Tomasz Gorochowicz odczytał pismo jakie Urząd Marszałkowski skierował do 
Wójta  Gminy  w  sprawie  uchybień  wniosku  złożonego  do  PROW  o  środki  na 
oczyszczalnię ścieków.

Odpowiedź na zapytanie Pana Adama Toboty
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Wyposażeniem  mieszkania  dla  repatriantów  zajmuje  się  Pani  Teresa  Borowska.  Ona 
koordynuje wszystkie prace związane z wyposażeniem, dokonuje zakupów. Mamy nadzieję, 
że w okresie najbliższych dwóch miesięcy repatrianci przyjadą do Polski, powinno to być już 
w listopadzie br. 

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Zapytanie  Pani  radnej  zostało  przekazane  do  Dyrektora  SP  ZOZ,  w  dniu  wczorajszym 
otrzymaliśmy na nie odpowiedź. Po zakończeniu sesji odpowiedź ta zostanie przekazana Pani 
Boguszewskiej.

Odpowiedź na zapytanie Pana Andrzeja Kałanczyńskiego
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Gminy
Pan Wojewoda wycofał się z przyrzeczonych nam wcześniej środków na groby i nie zostały 
nam one przyznane. W związku z tym z gminnych środków zostanie wykonana pamiątkowa 
tablica, którą zamontujemy przed Świętem Niepodległości. Dotychczasowa tablica zostanie 
wmontowana w ścianę kaplicy w Sutnie.

Do punktu 10.

Pan Jan Zduniewicz
Na zebraniu wiejskim w Mielniku padła informacja od pracownicy szkoły,  że kwota jaką 
Rada Gminy przyznała na urządzenie placu zabaw dla klas I-III jest niewystarczająca.
Czy Panu Wójtowi jest coś wiadomo na ten temat?

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że Pani Dyrektor nie sygnalizowała mu tej sprawy, nic mu na ten temat nie jest 
wiadome, niemniej jednak przy najbliższej okazji zapyta o to Panią Dyrektor.
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Pan Władysław Stankiewicz – sołtys wsi Mielnik
1. Jak  będą  rozliczane  inwestycje  prowadzone  w  ramach  funduszu  sołeckiego  –  kto 

będzie się zajmował zorganizowaniem przetargu, rozliczeniem, itp.?
2. Pan sołtys przypomniał, że kilka miesięcy temu zwracał się do Rady Gminy o remont 

nieprzejezdnego odcinka drogi Krawczanka. Rada zdecydowała, że w roku bieżącym 
wykonana zostanie dokumentacja na ten odcinek drogi. W związku z faktem, iż duże 
ilości ziemi wywożone są z budowy w Adamowie Pan sołtys zapytał, czy nie można 
byłoby tej ziemi wykorzystać do naprawy nieprzejezdnego odcinka Krawczanki?

Pan Wacław Malon – sołtys wsi Sutno
1. Pan  sołtys  zapytał,  czy  po  wyodrębnieniu  funduszu  soleckiego  istniej  możliwość 

ubiegania  się  o  środki  dla  wsi  z  budżetu  gminy  na  starych  zasadach,  tj.składania 
zapotrzebowania do budżetu w terminie do 15 października?

2. Czy zostanie zrobiono dożwirowanie drogi do Mętnej i kiedy zostanie położony asfalt 
na Mętniance, na odcinku 300-400 metrów, do drugiego wzgórka?

3. W Sutnie niesprawne są 2 lampy oświetlenia ulicznego, Pan sołtys zgłaszał tę sprawę 
wcześniej i nic nie zrobiono.

Pan Wójt Gminy
Zapotrzebowania do budżetu gminy składa się wg. obowiązujących dotychczas zasad do 15 
października roku poprzedzającego rok budżetowy. Nic do tego niema wcześniejsze złożenie 
wniosku o fundusz sołecki.
Droga z Mętnej do Sutna nie będzie robiona, jeśli zaś chodzi o asfalt, to na razie trudno jest 
coś powiedzieć, więcej informacji na ten temat będzie po sporządzeniu projektu budżetu.
Odnosząc się do zapytań Pana sołtysa Stankiewicza poinformował, że wszyscy sołtysi byli 
poinformowani na kolejnych sesjach w maju i czerwcu o zasadach korzystania z funduszu 
sołeckiego.
Jeśli chodzi o nawiezienie piachu z wykopów w Adamowie na drogę Krawczanka, to są już 
wskazane punkty, gdzie ziemia jest wożona i na dzisiaj Wójt nie jest w stanie odpowiedzieć 
czy ziemia ta trafi na Krawczankę. Trzeba rozmawiać w tej kwestii z generalnym wykonawcą 
inwestycji w Adamowie.

Pan Jan Zduniewicz
Poinformował,  że  rozmawiał  z  generalnym wykonawcą który stwierdził,  że  o  wywożeniu 
ziemi decyduje podwykonawca. Może Pan Wójt pomoże aby ta ziemia trafiła na Krawczankę.

Pani Anna Łojko
Poinformowała o dużej ilości dziur na drodze w Maćkowiczach, będą się one powiększać ze 
względu na wzmożony ruch spowodowany remontem mostu na drodze wojewódzkiej.
Pan sołtys poprosiła także o naprawę migających lamp oświetlenia ulicznego we wsi.

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił,  że obecnie jakakolwiek naprawa tej drogi jest bezsensowna, trzeba poczekać do 
zakończenia remontu mostu na drodze wojewódzkiej. Gdyby rozpoczęto teraz remont drogi w 
Maćkowiczach, to kompletnie zablokowany by został ruch na odcinku w stronę Mielnika i 
Adamowa.
Pan Wójt zapewnił,  że doraźnie dziury zostaną załatane,  natomiast  z większym remontem 
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należy poczekać.

Pani Barbara Terpiłowska
Stwierdziła,  że mieszkańcy Mielnika nie podzielają zadowolenia Pana Wójta z pracy Pani 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej. Na zebraniu wiejskim w Mielniku padły zarzuty, 
że w Mielniku jest brudno, jest zaniedbany. Centralna ulica Mielnika – Brzeska od początku 
wiosny  jest  zaniedbana,  znaki  drogowe  są  pozarastane  i  nikogo  odpowiedzialnego  za 
porządek to nie razi. 
Pani radna poprosiła Pana Wójta o interwencję.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że rozmawiał  z Panią  dyrektor  ZGK na temat  jakości  świadczonych usług 
przez ZGK i uważa, że odniesie to właściwy skutek.

Pan Kazimierz Tobota
Należy  przed  zimą  oczyścić  studzienki  na  kanałach  burzowych,  bo  będą  potem  z  tym 
problemy. 

Pan Wójt Gminy
Zapewnił, że wszystkie uwagi pod adresem ZGK zostaną przekazane Pani Dyrektor, która w 
dniu dzisiejszym nie mogła uczestniczyć w sesji.

Pan Wacław Malon
W roku bieżącym równiarka w Sutnie równała drogi bez wiedzy sołtysa i nie zrobiono prac 
tam,  gdzie  one  były  najbardziej  potrzebne.  Pan  sołtys  chciałby  aby  jeszcze  w  tym  roku 
niektóre drogi zostały poprawione.

Pan Wójt Gminy
Sprawy te  należy z odpowiednim wyprzedzeniem zgłaszać do Pana Wójta Gorochowicza. 
Można to zrobić telefonicznie,  bez konieczności zgłaszania tego na sesji. Podobnie należy 
postępować w sprawie oświetlenia ulicznego.

Pan Adama Tobota
Zapytał,  czy obiekt  który został  ustawiony w Radziwiłłówce jest  przystankiem,  ponieważ 
brak jest tam oznakowania.

Pan Wójt Gminy
Jest  to  przystanek,  zbudowany z  naturalnego  drewna.  Zmieniła  się  koncepcja,  nie  będzie 
zatoczki  przy  przystanku  w  Radziwiłłówce  i  dlatego  dla  dzieci  jadących  do  szkoły  w 
Mielniku zbudowano przystanek na drodze powiatowej od Radziwiłłówki do Mielnika. Ten 
przystanek zostanie oznakowany jako przystanek autobusu szkolnego.
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Do punktu 11.

Wobec wyczerpania porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady

                                                                                                      Stefan Troc
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